
Jednání výboru Sdružení rodičů Klubíčko – 30. 10. 2018 

 
ZÁPIS 

   

 

PŘÍTOMNI Z ŘAD 
ČLENŮ  

Pí. Burianová, pí. Hlavová, pí. Skopcová a pí. Váradi 

HOSTÉ Pí. Horázná a pí. Jelénková 

OMLUVENI Pí. Georgieva a pí. Hokůvová 

 

Témata programu 
 

PŘEDLOŽENÍ NÁVRHU ROZPOČTU PRO ŠKOLNÍ ROK 2018/2019 

DISKUSE  

Paní Jelénková seznámila členy výboru s návrhem rozpočtu na školní rok 2018/2019. Zdůvodnila 
navýšení rozpočtu v důsledku zvýšení členského příspěvku o 500 Kč. Vysvětlila výši jednotlivých 
položek rozpočtu. 

ZÁVĚRY  

Výbor hlasoval o rozpočtu na školní rok 2018/2019. Pro byly 4 členky výboru, proti 0, nikdo se nezdržel 
hlasování. Výbor jednomyslně odsouhlasil rozpočet Sdružení rodičů Klubíčko na školní rok 2018/2019. 

 

DISKUSE O DPRAVNÍCH OMEZENÍCH V OKOLÍ MATEŘSKÉ ŠKOLY  

DISKUSE  

Paní ředitelka Horázná informovala členky výboru Klubíčku o problémech vjezdu do areálu 
mateřské školy během výměny kolektorů, která v areálu MŠ právě probíhá. 

   

 


